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Dr Klaudiusz Komor: No-fault może dobrze służyć 
lekarzom i pacjentom 

Gazeta Lekarska: System no-fault może dobrze służyć zarówno lekarzom, jak i pacjentom – mówi 
dr n.med. Klaudiusz Komor, wiceprezes Naczelnej Rady Lekarskiej, specjalista chorób
wewnętrznych i kardiologii, w rozmowie z Mariuszem Tomczakiem. 
https://gazetalekarska.pl/?p=69785
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